(中譯文)

DWS 投資 可變資本投資公司 2, Boulevard Konrad Adenauer L-1115 Luxemburg B 86.435

子基金 DWS 投資歐洲高收益公司債 (下稱「本子基金」) 之更名事宜

親愛的股東,您好:

謹致函通知 台端,即本子基金之股東,為遵守中華民國金融監督管理委員會關於高收益債券基金之中文名稱變更要求,本子基金之中文名稱將由「DWS投資歐洲高收益公司債」變更為「DWS投資歐洲非投資等級債」。此一名稱變更將自 2022 年 5 月 4 日起生效。

本子基金之更名不會導致本子基金投資政策發生任何變動。

此等變更不會對台端身為本子基金股東之權利造成任何影響。

倘 台端對上述本子基金之中文名稱變更有任何問題者,請洽詢 台端之當地銷售代表。

盧森堡,2022年3月

DWS 投資

DWS Invest Société d'Investissement à Capital Variable 2, Boulevard Konrad Adenauer L-1115 Luxemburg B 86.435

Renaming of the sub-fund DWS Invest Euro High Yield Corporates ("Sub-Fund")

Dear shareholder,

We are writing to advise you as a shareholder of the Sub-Fund that, in order to comply with the Chinese name change requirement in relation to high yield bond funds imposed by the Financial Supervisory Commission, Republic of China, the Chinese language name of the Sub-Fund will be changed from "DWS 投資歐洲高收益公司債" to "DWS 投資歐洲非投資等級債". Such name change will take effect on May 4, 2022.

The renaming of the Sub-Fund will not result in any change to the investment policy the Sub-Fund.

The change will not affect your rights as shareholders of the Sub-Fund in any manner.

If you have any questions in regards to the aforementioned Chinese name change of the Sub-Fund, please contact your local sales representatives.

Luxembourg, March 2022

DWS Invest